
Referat - Skolebestyrelsesmøde 
Dato: d. 16.06.2025 

Deltagere: Flemming (skoleleder), Martine (formand), Trine (forælder), Dan (forælder), Jan (SFO-leder), 
Anette (medarbejder og TR), Søren (forælder), Steffen (medarbejder), Christian M (forælder), Michael 

(suppleant) 
Mødeleder: Martine (Formand) 

Referent: Christian (næstformand) 
Afbud: Fiona (elev), Rebekka (elev), Dorthe (leder), Inga (forælder) 

 

Skolebestyrelsesmødet er fra 
kl. 17.00-18.30, derefter 
spisning 

Punkt/tidsramme 

Noter Beslutning 

1. Opfølgning på referat/forrige 
møde.  
Godkendelse af dagsorden 

Ingen kommentarer Referat er godkendt 

2. Princip – undervisningens 
organisering efter tilretninger 
(bilag) 

Gennemgået i maj, input er 
tilføjet 

Princip er godkendt 

3. Princip – Skole-hjem-
samarbejdet efter tilretninger 
(bilag) 

Gennemgået i maj, input er 
tilføjet 

Princip er godkendt 

4. Godkendelse af skemaer  Skemaer udleveres på mødet Skemaer blev gennemgået, og de 
største forandringer til næste år 
er:  

a) Holdtimer som 
implementeres i stor stil 
til næste år 

b) Kortere dage som led i 
generelt kvalitetsløft 

c) 8. klasse får kortere 
onsdag, da 
konfirmationsforb. Ligger 
om eftermiddagen 

5.  Forældremøder 2025 + 
skolens kalender (bilag) 
 
 

Mødeoversigt og kalender blev 
uddelt på mødet 

Forældremøderne ligger i 
slutningen af august og start 
september. Det blev foreslået, at 
SB fortæller om vores arbejde 
samt hvordan vi kan styrke 
samarbejdet fx via FKU. Martine 
har modtaget inspiration, som 
hun vil dele med den øvrige 
bestyrelse. 
 
Kalenderen blev gennemgået. 
Antallet af omlagte dage i 
indskolingen er reduceret fra 7 til 
5, som alle ligger i uge 5. 



Derudover er trafikdag, 
læsningens dag og 
matematikkens dag tilføjet som 
fælles aktiviteter for hele skolen. 
 
Elevrådet ønskede sig på sidste 
møde flere trivselsdage eller 
lignende hvor store og små 
elever mødes, hvilket kunne ligge 
her i uge 5. 
 
Derudover er det værd at 
bemærke at der er fri fredag d. 
29/5 i forbindelse med temadag 
torsdag, hvor eleverne har en 
ekstraordinær lang dag. 

 
6. Forslag til datoer for SB 
møder i kommende skoleår 
 

2025: 15/9, 27/10, 24/11, 15/12  
2026: 9/2, 23/3, 20/4, 18/5, 15/6 
 

Datoerne er vedtaget. 
 
Der blev også tilføjet d. 25/8 
kl. 19.00, i tilfælde af at der 
kommer et budget, der skal i 
høring. Det er dog ikke 
forventningen, derfor er dette 
udelukkende til for budgettet. 
Hvis det ikke kommer i høring, 
vil mødet ikke blive afholdt. 

7. Nyt fra 
- Skole 
- SFO/Klub 
- Formand 
 

 Skolen 
PLC læringskatalog blev 
præsenteret. Dette er 
tilbud/kurser for eleverne som 
lærerne kan booke sig ind på. 
Eksamen er godt i gang, og det er 
gået godt indtil videre. Følelsen 
er god, og eleverne har benyttet 
sig af læsegruppen på skolen i 
større udstrækning end tidligere.  
 
Dimission ligger onsdag d. 25/6. 
 
I den nationale forsøgsordning 
vedr. skolemad er Søndre Skole 
ikke udvalgt. 

 
De nye børnehaveklasser starter 
i skole tirsdag d. 12/8. 

 



Vi søger en ny lærer i 
udskolingen. Dette bliver en 
tidsbegrænset stilling primært til 
støtte- og holddelingstimer. 
Der kommer en ”God ferie”-
besked en af de kommende 
dage. 
Der er netop kommet besked fra 
forvaltningen om, hvordan man 
søger fonde – det ligger i 
forlængelse af sidste mødes 
diskussion om fonde. Er er der en 
vejledning til, hvordan man gør 
mere brug af dette. Martin har 
talt en kontakt, som måske kan 
hjælpe med dette. 
 
SFO 
 
Det har været et godt år, og der 
har været gennemført gode 
arrangementer. Der køres fortsat 
”Godt du kom”, som har givet 
meget positivt til Klubben i dette 
skoleår. 
 
På fredag er der Klubliv, hvor 3. 
årgang tager sammen op til 
kulturtorvet i Køge. Det er åbent 
for alle. 
 
Formand 
 
Fælles SB på Ejby skole d. 4/6. 
Her blev de vist rundt på skolen. 
PLC fremhæves da de var glade 
for deres tilbud omkring 
teknologiforståelse.  
 
Klar og fælles forståelse af, at 
fælles SB skal stå stærkere 
sammen. Dette for at få en mere 
toneangivende stemme i 
forvaltningen. Vi vil forsøge at 
skabe fokus på fælles 
udfordringer, og tage dialogen 
som fælles skoler fremfor enkelt 
skole. 
 



Næste møde bliver i september i 
Borup. 
 

8. Evt.  
- suppleant deltager i alle SB 
møder? 
- sommerhilsen fra SB? 
 
 

 Michael (suppleant) og Trine 
(menigt medlem af SB) skifter 
plads fra det nye skoleår. For nu 
ønsker suppleant ikke at deltage 
på hvert møde, men får 
muligheden. Vedtægterne 
justeres ved behov. 

 
SB sender hilsen ud efter 
sommerferien – ”Velkommen 
tilbage til skolen” 

 

Kommende møder: 

2025: 25/8 (måske-møde), 15/9, 27/10, 24/11, 15/12  

2026: 9/2, 23/3, 20/4, 18/5, 15/6 

 


